# ProsKit®

## **User Manual**

5X Desk Type Magnifier MA-1215

### ProsKit®

寶工實業股份有限公司

Prokit's Industries Co., Ltd. TEL: +886-2-2218-3233 http://www.prokits.com.tw

### 5X Desk Type Magnifier

MA-1215

5X放大鏡燈

Thank you very much for purchasing Pro'skit 5X Table Bracket Magnifier Workbench Lamp. The 5X Table Bracket Magnifier Workbench Lamp is ideal for precise work in home, office, workshop as well as a lot of other important places. Before using the Magnifier Lamp, please read the following instructions

#### 1. Specification:

- 1) Lens material: glass § 127mm ( 5 ")
- 2) Diopter: 5 diopter
- 3) Light source: 110V-120V/220V-240V AC, T5 22W energy saving compact fluorescent Lamp
- 4) Supplied with electronic ballast
- 5) Standard mount: table bracket

#### 2. How to use:

Clamp the bracket to the edge of any horizontal surface which you have chosen. Insert the bottom stem of the arm into the hole in the bracket. Plug in the magnifier lamp.

#### 3. Change of tube:

Switch off the magnifier lamp and take out the plug. Take off the transparent tube protection cover. Replace the broken tube with a new one. Put on the tube protection cover.

#### 4. Important for safe use:

- 1) Indoor use only.
- 2) Environment temperature -20°C~40°C.
- 3) Humidity: ≤95%
- 4) Never disassemble the magnifier lamp unless you are a qualified electrician.
- 5) Plug must be taken out while repairing the magnifier lamp.
- 6) Securely fasten the table clamp included to a solid horizontal surface with thicknesses between 12.5 -62.5mm (0.5 - 2.5"). Ideal for household tables, study desks and work benches
- 7) Never leave the lens unattended in direct sunlight or where light can shine through it. This constitutes a fire hazard.
- If the external flexible cable or cord of this laminar is damaged, it shall be exclusively replaced by the manufacturer or his service agent or a similar qualified person in order to avoid a hazard.

非常感謝您購買Pro'skit的5X放大鏡燈,放大鏡燈就像在家中、工作室、或辦公室一樣是具有相當的重要用途,在使用放大鏡燈前,請閱讀下列指示:

#### 1. 規格

- 1) 鏡片材料: 玻璃 § 127mm (5")
- 2) 倍率: X 5倍
- 3) 光源: 110V-120V / 220V-240V AC T5 22W 環型燈管
- 4) 採用電子式啟動器
- 5) 標準底座: 夾桌式

#### 2. 如何使用

選擇任何你能讓底座被拴緊的平面,將底部的臂狀管柄嵌入托座的洞口中,將放大鏡 熔插上電源。

#### 3. 更換燈管

放大鏡燈開關轉至OFF並將插頭拔取,除去透明軟性保護層,替換新的燈管並蓋上保護層。

#### 4. 安全指標

- 1) 室内使用
- 2) 環境溫度: -20℃~40℃.
- 3) 溼度: 小於等於95%
- 4) 除非你是位合格的維修工程師,否則不要任意拆解放大鏡燈
- 5) 當放大鏡燈修理時,請務必將插頭拔離插座
- 6)將放大鏡燈安全地拴緊於水平桌面上,其厚度介於12.5-62.5mm中的家用桌、學習書桌與工作椅上。
- 7) 絕對不要將鏡片至於日光或其他光源能穿透的地方,會導致火災發生。
- 5. 如果位於外部可彎式管線或電源線有所破壞時,請找專業的維修工程師才能更換, 以避免導致危險的傷害。